

Date: April 14th, 2025

التاريخ: 14 ابريل 2025

Circular No:42/ AY 2024-25
Subject: Parent-Teacher Conferences (PTC) – April 16th & 17th, 2025

Dear Parents and Guardians,

We are pleased to inform you that the upcoming Parent-Teacher Conferences (PTC) will be held on **Wednesday, April 16th** and **Thursday, April 17th, 2025**, from 1:30 p.m. to 5:30 p.m.. To accommodate all parents, we are offering a hybrid format for these conferences, where you can choose between **online** or **face-to-face** meetings with your child's teachers. This allows greater flexibility and the opportunity for you to plan the best time for your schedule.

PTC Schedule:

- **Wednesday, April 16th, 2025:** Online Meetings
- **Thursday, April 17th, 2025:** Face-to-Face Meetings

Important Timings for April 16th & 17th:

School Timing on PTC Days: Students will follow the **Friday** schedule.

Bus Departure: The school buses will leave at **11:50 a.m.** on both days.

School Gates Opening: The gates will open at **12:00 p.m.** for parents attending the conferences.

Slot Reservation:

A link to reserve a time slot for your Parent-Teacher Conference will be shared by your child's teachers **by the end of today** via **Google Classroom** and **Class Dojo**. Please ensure you book your slot at your earliest convenience.

We look forward to your participation in these important meetings to discuss your child's academic progress and any concerns or feedback you may have.

Thank you for your continued support, and we look forward to seeing you during the Parent-Teacher Conferences.

Yours sincerely,
Dr. Antoinette Brown
Principal Director



السادة أولياء الأمور الكرام،

يسرنا أن نعلمكم بأن اجتماعات أولياء الأمور مع المعلمين ستعقد يومي الأربعاء 16 أبريل 2025 و الخميس 17 أبريل 2025 من الساعة 1:30 مساءً إلى 5:30 مساءً. ولتلبية احتياجات جميع أولياء الأمور، نقدم لكم صيغة هجينة لهذه الاجتماعات، حيث يمكنكم الاختيار بين الاجتماعات عبر الإنترنت أو وجهاً لوجه مع معلمي أطفالكم. هذا يتيح لكم مرونة أكبر وفرصة لتنظيم الوقت الذي يناسب جدولكم.

جدول الاجتماعات:

- الأربعاء 16 أبريل 2025: اجتماعات عن بعد
- الخميس 17 أبريل 2025: اجتماعات وجهاً لوجه

المواعيد المهمة للأيام 16 و 17 أبريل:

- مواعيد المدرسة في أيام الاجتماعات: سيتبع الطلاب جدول الحصص حسب توقيت يوم الجمعة.
- مغادرة الحافلات: ستغادر الحافلات المدرسية في الساعة 11:50 صباحاً في كلا اليومين.
- فتح بوابات المدرسة: ستفتح بوابات المدرسة في الساعة 12:00 ظهراً لأولياء الأمور الحضور للاجتماعات.

حجز المواعيد:

سيتم إرسال رابط لحجز موعد لاجتماع أولياء الأمور عبر معلمي أبنائكم بنهاية اليوم عبر جوجل كلاس روم وكلاس دوجو. يرجى التأكد من حجز موعدك في أقرب وقت يناسبك.

نحن نتطلع إلى مشاركتكم في هذه الاجتماعات المهمة لمناقشة تقدم أطفالكم الأكاديمي وأي استفسارات أو ملاحظات قد تكون لديكم.

نشكر لكم دعمكم المستمر، ونتطلع لرؤيتكم خلال اجتماعات أولياء الأمور مع المعلمين.

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام،



الدكتورة أنطوانيت براون
مديرة المدرسة